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Protokół Nr 12 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

Rady Miasta Zgierza 

z dnia 25 marca 2025 roku 

Posiedzenie prowadził Sebastian Szulc Przewodniczący Komisji Budżetu  

i Finansów Rady Miasta Zgierza. 

Posiedzenie odbyło się w sali 114 Urzędu Miasta Zgierza. 

Obecność członków Komisji na posiedzeniu: 

- Radni obecni – 8 (Antczak Zbigniew, Filipowicz Jakub, Grzelak-Makowczyńska 
Agata, Jagielski Przemysław, Karasiński Krzysztof, Mięsok Andrzej, Szulc 

Sebastian, Wojtera Nadja), 

- Radni nieobecni – 1 (Gaca Elżbieta).  

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Informacja na temat efektów ściągalności od dłużników, zarówno należności 

podatkowych jak i zaległości czynszowych w latach 2023 i 2024. 

4. Przedstawienie raportu finansowego dotyczącego Gminy Miasto Zgierz 

obejmującego przedstawienie aktualnych danych (dla danego miesiąca) 

dotyczących następujących parametrów finansowych: 

- Dochody ogółem, 

- Wydatki ogółem, 

- Należności wymagalne, 

- Dochody bieżące, 

- Zobowiązania ogółem według tytułów dłużnych oraz poręczeń i 

gwarancji, 

- Koszt obsługi zobowiązań w danym miesiącu (kredyty/obsługa obligacji), 

- końcowy termin realizacji zobowiązań (termin spłaty/wykupu) ostatniego 

zobowiązania, 

- aktualna wysokość środków zgromadzonych na rachunkach bankowych. 

5. Zaopiniowanie projektów zarządzeń złożonych do Komisji.  

6. Zaopiniowanie projektów uchwał dekretowanych do Komisji. 

7. Pisma skierowane do Komisji. 

8. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

9. Przyjęcie protokołu z 10 posiedzenia Komisji. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 
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Pkt 1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji S. Szulc na podstawie listy obecności stwierdził quorum 

i otworzył posiedzenie Komisji. Przywitał radnych oraz gości. 

Pkt 2. Uwagi do porządku obrad 

Brak uwag. 

Pkt 3. Informacja na temat efektów ściągalności od dłużników,  

zarówno należności podatkowych jak i zaległości czynszowych  

w latach 2023 i 2024. 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Do tematu wprowadziła G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza oraz A. Augustyniak 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mieszkalnictwa 

UMZ. 

Brak zgłoszeń do dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 4. Przedstawienie raportu finansowego dotyczącego Gminy Miasto 

Zgierz obejmującego przedstawienie aktualnych danych 

(dla danego miesiąca) 

Materiał stanowi załącznik do protokołu.  

Temat omówiła G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 5. Zaopiniowanie projektów zarządzeń złożonych do Komisji. 

Do Komisji wpłynęły następujące projekty zarządzeń: 

• w sprawie sprzedaży prawa własności nieruchomości oddanych  

w użytkowanie wieczyste, położonych w Zgierzu przy al. Armii Krajowej 2, 

na rzecz jej użytkownika wieczystego (PZ_1) – projekt omówiła  

A. Augustyniak Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Mieszkalnictwa UMZ.  

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu zarządzenia. 
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Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 7, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu zarządzenia  

– OPINIA NR 94. 

• w sprawie sprzedaży prawa własności nieruchomości oddanej  

w użytkowanie wieczyste, położonej w Zgierzu przy al. Armii Krajowej 6 na 

rzecz jej użytkownika wieczystego (PZ_2) – projekt omówiła A. Augustyniak 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

i Mieszkalnictwa UMZ. 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu zarządzenia. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 7, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu zarządzenia  

– OPINIA NR 95. 

• w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej prawa 

własności działek oznaczonych numerem ewidencyjnym 249/8 i 252/2 

położonych w 115 obrębie miasta Zgierza przy ulicy Zygmunta 

Sierakowskiego bez numeru i ulicy Zygmunta Sierakowskiego 20 (PZ_3) – 

projekt omówiła A. Augustyniak Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Mieszkalnictwa UMZ. 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu zarządzenia. 

Komisja Budżetu i Finansów Rady Miasta Zgierza w głosowaniu: za – 8, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0, wydała opinię pozytywną do projektu zarządzenia  

– OPINIA NR 96. 

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 6. Zaopiniowanie projektów uchwał dekretowanych do Komisji. 

Do Komisji dekretowane zostały następujące projekty uchwał: 

• w sprawie wyrażenia zgody na zawieranie porozumień w sprawie 

powierzenia Miastu Łódź zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej 

(Druk nr 87 – 2025) – projekt omówiła G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji.  
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Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii 

do projektu uchwały.  

Głosowano: za: 8, przeciw: 0, wstrzym. się: 0, brak głosu: 0, nieobecni: 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną - OPINIA NR 97. 

• w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Miasto Zgierz 

organizacji Igrzysk Dzieci, Igrzysk Młodzieży Szkolnej i Licealiady w 2025 

roku jako zadania publicznego o charakterze powiatowym w zakresie 

kultury fizycznej i sportu (Druk nr 86 – 2025) - projekt omówiła G. Mela 

Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Głosowano: za: 8, przeciw: 0, wstrzym. się: 0, brak głosu: 0, nieobecni: 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną - OPINIA NR 98. 

• w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do 

złożenia wniosku przez Szkołę Podstawowa Nr 4 im. Jana Niepokoja 

w Zgierzu, o dofinansowanie projektu pod nazwą - Międzynarodowa 

mobilność nauczycieli przepustką do sukcesów uczniów "Czwórki" - projekt 

edukacyjny dla uczniów i nauczycieli, finansowany przez Europejski 

Fundusz Społeczny Plus (EFS+) Erasmus + (Druk nr 92-2025) - projekt 

omówił Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza Bohdan Bączak. 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Głosowano: za: 8, przeciw: 0, wstrzym. się: 0, brak głosu: 0, nieobecni: 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną - OPINIA NR 99. 

• w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz  

do złożenia wniosku przez Samorządowe Liceum Ogólnokształcące  

im. Romualda Traugutta w Zgierzu, o dofinansowanie projektu 

edukacyjnego dla uczniów i nauczycieli, finansowanego przez Europejski 

Fundusz Społeczny Plus (EFS+) Erasmus + w edukacji szkolnej (Druk  

nr 93-2025) - projekt omówił Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza Bohdan 

Bączak. 

Brak dyskusji.  
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Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Głosowano: za: 8, przeciw: 0, wstrzym. się: 0, brak głosu: 0, nieobecni: 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną - OPINIA NR 100. 

• w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, szkół prowadzonych 

na terenie Gminy Miasto Zgierz przez osoby prawne lub osoby fizyczne oraz 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

(Druk nr 99-2025) - projekt omówiła G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Głosowano: za: 8, przeciw: 0, wstrzym. się: 0, brak głosu: 0, nieobecni: 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną - OPINIA NR 101. 

• w sprawie likwidacji źródeł dochodów gromadzonych na wydzielonym 

rachunku i ich przekazania oraz sposobu i trybu sporządzania planów 

finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów samorządowych 

jednostek budżetowych (Druk nr 84-2025) - projekt omówiła G. Mela 

Skarbnik Miasta Zgierza. 

Przewodniczący Komisji S. Szulc zapytał, czy dwa wakaty, które się pojawiły są 

efektem zwolnienia pracowników, czy np. przejścia na emeryturę? 

Skarbnik Miasta G. Mela powiedziała, że były to naturalne odejścia.  

Brak innych zgłoszeń do dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Głosowano: za: 8, przeciw: 0, wstrzym. się: 0, brak głosu: 0, nieobecni: 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną - OPINIA NR 102. 

• w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie oraz 

realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. "Kompleksowa 

modernizacja energetyczna budynków komunalnych na terenie Gminy 

Miasto Zgierz" w ramach naboru w trybie pozakonkursowym dla Działania 

FELD.02.02 Odnawialne źródła energii – ZIT Łódzki Obszar Metropolitalny 

w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 

2021-2027 (Druk nr 98-2025) - projekt omówił Zastępca Prezydenta Miasta 

Zgierza Bohdan Bączak. 
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Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii 

do projektu uchwały. 

Głosowano: za: 8, przeciw: 0, wstrzym. się: 0, brak głosu: 0, nieobecni: 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną - OPINIA NR 103. 

• w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie  

ze środków „Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021 - 2027"  

oraz realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. „Zgierz Smart 

Mobility" (Druk nr 97-2025) - projekt omówił Zastępca Prezydenta Miasta 

Zgierza Bohdan Bączak. 

Radny J. Filipowicz zapytał, czy w ramach tych środków będą np. zamontowane 

w autobusach GPS-y bądź też na przystankach nowszej generacji tablice 

informacyjne? 

Zastępca Prezydenta B. Bączak odpowiedział, że między innymi będą tego typu 

rozwiązania, o których powiedział pan radny. Nadmienił, iż właścicielem tego 

będzie Gmina Miasto Zgierz. Nowy operator będzie miał obowiązek ich 

zainstalowania w pojazdach. 

Radny K. Karasiński zapytał, czy tablice będą zamontowane na wszystkich 

przystankach, czy tylko na tych, gdzie są wiaty? 

Zastępca Prezydenta B. Bączak odpowiedział, że w pierwszej kolejności tablice są 

planowane na głównych trasach. Wyjaśnił, iż jest to też uwarunkowane tym, czy 

przystanek jest zaopatrzony w energię elektryczną.  

Radny A. Mięsok zapytał, czy powiadomienia w autobusach będą tylko w języku 

polskim? 

Zastępca Prezydenta B. Bączak odpowiedział, że tak. 

Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii 

do projektu uchwały. 

Głosowano: za: 8, przeciw: 0, wstrzym. się: 0, brak głosu: 0, nieobecni: 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną - OPINIA NR 104. 

• w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie oraz na 

realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. „Wsparcie dla Placu Stu 

Straconych w Zgierzu” w ramach programu rządowego Miejsca pamięci 
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i trwałe upamiętnienia w kraju" (Druk nr 122-2025) - projekt omówił 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza Bohdan Bączak. 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu uchwały. 

Głosowano: za: 8, przeciw: 0, wstrzym. się: 0, brak głosu: 0, nieobecni: 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną - OPINIA NR 105. 

• w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie oraz 

realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. „Przebudowa dróg na 

terenie Gminy Miasto Zgierz – ul. Rembielińskiego, ul. Sienkiewicza" 

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg (Druk nr 123-2025) - 

projekt omówił Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza Bohdan Bączak. 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii 

do projektu uchwały. 

Głosowano: za: 8, przeciw: 0, wstrzym. się: 0, brak głosu: 0, nieobecni: 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną - OPINIA NR 106. 

• w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie oraz 

realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. „Modernizacja placu 

zabaw przy Miejskim Żłobku im. Koziołka Matołka  

w Zgierzu” w ramach programu Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki 

Społecznej pn. „Aktywne Place Zabaw 2025” (Druk nr 124-2025) - projekt 

omówił Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza Bohdan Bączak. 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii 

do projektu uchwały. 

Głosowano: za: 8, przeciw: 0, wstrzym. się: 0, brak głosu: 0, nieobecni: 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną - OPINIA NR 107. 

• w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie oraz 

realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. „Przebudowa dróg na 

terenie Gminy Miasto Zgierz – ul. Ciosnowska, ul. Drewnowska" w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg (Druk nr 125-2025) - projekt omówił 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza Bohdan Bączak. 

Brak dyskusji.  



8 

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii 

do projektu uchwały. 

Głosowano: za: 8, przeciw: 0, wstrzym. się: 0, brak głosu: 0, nieobecni: 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną - OPINIA NR 108. 

• w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2025 

w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej 

zleconych miastu (Druk nr 127-2025) – projekt wraz z autopoprawką 

omówiła G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza. 

Radny P. Jagielski zapytał o algorytm przydzielania dotacji dla niepublicznych 

placówek oświatowych, czy jest to przeliczane od osoby, czy są to inne kryteria. 

Skarbnik Miasta G. Mela powiedziała, że jest wzór określony w rozporządzeniu. 

Zadeklarowała, iż Wydział Edukacji i Młodzieży UMZ może szczegółowo rozpisać 

tę informację. 

Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do 

projektu uchwały. 

Głosowano: za: 7, przeciw: 0, wstrzym. się: 1, brak głosu: 0, nieobecni: 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną - OPINIA NR 109. 

• w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2025-2042 

(Druk nr 128-2025) - projekt omówiła G. Mela Skarbnik Miasta Zgierza. 

Brak dyskusji.  

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii 

do projektu uchwały. 

Głosowano: za: 7, przeciw: 0, wstrzym. się: 1, brak głosu: 0, nieobecni: 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną - OPINIA NR 110. 

• w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Zgierz na 

2025 rok (Druk nr 94-2025) 

Brak dyskusji. Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu uchwały. 

Głosowano: za: 4, przeciw: 1, wstrzym. się: 3, brak głosu: 0, nieobecni: 1. 

Komisja wydała opinię pozytywną - OPINIA NR 111. 
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Pkt 7. Pisma skierowane do Komisji. 

Do Komisji nie wpłynęły pisma. 

Przewodniczący Komisji S. Szulc przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 8. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia 

Termin kolejnego posiedzenia ustalono na 22 kwietnia 2025 r. na godz. 15:00. 

Pkt 9. Przyjęcie protokołu z 11 posiedzenia Komisji. 

Radny A. Mięsok zgłosił uwagę do protokołu. Poprosił, aby na stronie 2 wyraz 

„materia” zastąpić wyrazem „materiał”. 

 

Przewodniczący Komisji S. Szulc przyjął uwagę w formie autopoprawki. Następnie 

poddał pod głosowanie protokół nr 11. 

 

Protokół nr 11 został przyjęty w głosowaniu: za – 8, przeciw – 0, wstrzym. – 0. 

Pkt 10. Wolne wnioski 

Brak zgłoszonych wniosków. 

Pkt 11. Zamknięcie posiedzenia 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie. 

Protokołowała 


